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Abstract (en)
Conveying tables for overlapping sheet transport between a feeding device and a printing machine are known, which work with suction air acting
through suction bands. The underpressure created in a suction chamber must not, however, fasten, by suction, the printed sheet on the conveying
table via spurious air flowing through side regions. <??>The suction bands 6 are let into the conveying table 3. At the side of the guide grooves
10, ventilation openings 11, 12 are provided, which are connected to the environment separately from the suction chamber. To this end, ventilation
ducts are provided, which unite the ventilation openings 11, 12. The perforation in the suction band 6 can be made in the form of slots 14 which are
arranged in a mutually offset manner and leave free support regions on the edge and in the centre 16 of the band. <??>Spurious air caused by band
expansion is avoided. The printed sheets are held uniformly on both sides and guided across the conveying table without distortion. <IMAGE>

Abstract (de)
Es sind Fördertische zum unterschuppten Bogentransport zwischen einem Anleger und einer Druckmaschine bekannt, die mit durch Saugbänder
wirkender Saugluft arbeiten. Der in einem Saugraum aufgebaute Unterdruck darf den Druckbogen aber nicht über durch Seitenbereiche
strömende Fehlluft auf dem Fördertisch festsaugen. Die Saugbänder 6 werden in den Fördertisch 3 eingelassen. Seitlich der Führungsnuten 10
sind Belüftungsöffnungen 11, 12 vorgesehen, die getrennt vom Saugraum mit der Umgebung verbunden werden. Dazu sind Belüftungskanäle
vorgesehen, die die Belüftungsöffnung 11, 12 zusammenfassen. Die Lochung im Saugband 6 kann in Form zueinander versetzt angeordneter
und Tragbereiche am Rand und in Bandmitte 16 freilassender Langlöcher 14 ausgeführt sein. Durch Banddehnung hervorgerufene Fehlluft wird
vermieden. Die Druckbogen werden an beiden Seiten gleichmäßig gehalten und ohne Verspannung über den Fördertisch geführt. <IMAGE>
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